
Osadní výbor: OSADNÍ VÝBOR PRO MĚSTSKÉ ČÁSTI ŽIŽKOV A VRCHLICE (dále OsV) 

Datum: 14.11.2024, 18:00 hod    

Přítomni: 
 
Omluveni: 

Anna Šrajbrová, Jiří Klečák, Tomáš Gryč; Hana Votavová; Jan Šáňa; Linda Vlachová, Petr 
Materna; Martina Pospíšilová; Dana Vepřková; Michal Ivičič, Barbora Vičarová 
Gabriela Březinová, Tomáš Kadečka 

Gestor RM: Tomáš Morawski  (omluven) 

Příští jednání: 3.12.2024 18:00 hod 

 
 
ZÁPISY JSOU ZVEŘEJŇOVÁNY NA NÁSTĚNKÁCH OsV A INTERNETOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA 
KUTNÉ HORY 
 
 
A: Agenda: 
 
Příprava koncertu: v plném proudu. Koncert bude 1.12.2024 v kostele Sv. Trojice.  
 
Diskuze  

 o situaci silnice z Kutné Hory do Poličan - po rekonstrukci se silnice zúžila, chybí krajnice. 
Nastává problém především pro chodce a cyklisty, kteří  jsou  vystaveni zvýšenému riziku 
srážky s projíždějícími vozidly.  

 o připravovaném projektu Sousedské snídaně v sobotu 7.6.2025 pod  záštitou města 
Kutné Hory k oslavám 30. výročí zapsání Kutné Hory na seznamu UNESCO. 

 projekt Panuj  Hoře vyhrál v naší čtvrti projekt dětského hřiště na Horním Žižkově – lokace 
byla přesunuta z Buzulucké ulice do Fučíkovy ulice za místní večerku. 

 

Informace: v roce  2025 bude změněna četnost svozu rostlinného odpadu -  2x na jaře a 3x na 

podzim. 

B: Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

1. Opětovně žádáme o opravu antény městského rozhlasu na  křižovatce v ulici Na Výsluní – 
pravděpodobně je zde slabý signál. 
 

2. Kdy bude vybudován chodník do Poličan? 
 

3. V zápise 9/2024 byl vznesen požadavek na opravu křižovatky ulic Do Polí x Liliová – po osobní 
návštěvě paní Kuchařové z TO OSM  na začátku října byla provedena pouze provizorní oprava 
výmolu. Na začátku listopadu je výmol zpět a stále nefunguje odvod srážkové vody z této 
křižovatky. Znovu žádáme o opravu křižovatky. Současně uvítáme informace k časovému 
harmonogramu realizace projektu svodu srážkové vody do Sklenářova dolíku, aby byla ulice 
Liliová ochráněna před vyplavováním. 

 
 
Zápis zapsala a ověřila: Anna Šrajbrová   


